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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Maja Solli Medlem V 
Tone Hustad Medlem H 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 



Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Synnøve Helland Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole-Anders Andreassen Sander Løken Berntsen AP 
Halvard G Hagen Einar Mo SP 
Marit Hjellmo Synnøve Helland SP 

 
Merknader 

 

Til dagsorden: 

Representanten Erling Rød ytret at det er uheldig at eksterne deltar for å orientere i en sak som 
skal behandles i møtet. 

 

I. Seminar (kl. 10.00 – 11.30) 
Seminar om innovasjon i omsorg v/Kåre Hagen fra Hagen-utvalget. 

 

II. Orienteringssak (kl. 11.35 – 12.10) 
I forbindelse med behandlingen av sak 78/17 ble det orientert om 
Helseinovasjonssenteret og regionalt responssenter.  Fra Helseinovasjonssenteret 
deltok Signe Sefland, prosjektmedarbeider, Benedicte Nyborg, daglig leder og 
prosjektleder for velferdsteknologi og responssenter, og Hans Arvid Johansen, 
teknisk ansvarlig. 

 

Habilitetsvurderinger: 

- Vedr. sak 77/17: Representanten Jørgen Singsdal ba om å bli erklært inhabil med 
bakgrunn i at han sitter i styret for Mogrenda borettslag og at hans mor er boligeier i 
borettslaget.  I tillegg er han en av initiativtakerne til at saken kommer opp til 
behandling.  Singsdal vurderes som inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Permisjoner: 

- Representanten Marit Selfors Isaksen fikk innvilget permisjon fra kl. 13.50 og deltok ikke 
fra og med behandlingen av sak 76/17. 

- Representanten Jorunn Silseth fikk innvilget permisjon fra kl. 15.30 og deltok ikke fra og 
med behandlingen av sak 81/17. 

- Representanten Trygve Stavik fikk innvilget permisjon fra kl. 16.10 og deltok ikke fra og 
med behandlingen av sak 83/17. 



- Representanten Edgar Gundersen fikk innvilget permisjon fra kl. 16.20 og deltok ikke fra 
og med behandlingen av sak 84/17. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under hele møtet. 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under seminaret, orienteringssak og 

behandlingen av sak 75/17 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under seminaret, orienteringssak og 

behandlingen av sak 75/17 – 79/17 
Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under seminaret, orienteringssak og 

behandlingen av sak 75/17 – 82/17 
Britt Iren Beverfjord Rådgiver, pleie- og omsorgstjenesten – deltok under 

seminaret, orienteringssaken og behandlingen av sak 75/17 
– 80/17 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under seminaret, orienteringssaken 
og behandlingen av sak 75/17 – 82/17 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under seminaret, orienteringssaken 
og behandlingen av sak 75/17 – 85/17 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under seminaret, orienteringssaken og 
behandlingen av sak 75/17 – 81/17 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 
orienteringssaken og behandlingen av sak 75/17 

Kari Korsnes Helsesjef – deltok under orienteringssaken og behandlingen 
av sak 75/17 - 83/17 

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under behandlingen av sak 75/17 
Ole Magne Ansnes Kultursjef – deltok under behandlingen av sak 75/17 
Anne Kari Grimstad Sjef for NAV – deltok under behandlingen av sak 75/17  
Siv Grete Sponås Avd. leder idrett – deltok under behandlingen av sak 75/17 
  

 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
          Trygve Stavik       Ståle Refstie   Eystein Opdøl 

             ordfører 



 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 75/17 2. tertialrapport 2017 for Sunndal kommune  2017/989 

PS 76/17 Budsjettregulering 2017  2017/26 

PS 77/17 Budsjettregulering, utgiftsdekning omsorgsleiligheter 
Borettslag 

 2017/26 

PS 78/17 Deltagelse i regionalt responssenter i regi av 
Kristiansund kommune - endelig vertskommuneavtale 

 2016/16726 

PS 79/17 Finansrapport 2. tertial 2017 for Sunndal kommune  2017/1919 

PS 80/17 Henvendelse om legevaktsamarbeid med Molde  2017/1346 

PS 81/17 Brannsamarbeid  2017/748 

PS 82/17 Evaluering av ny skolestruktur  2016/16176 

PS 83/17 Handlingsplan mot vold i nære relasjoner 2017 -2020 
Sunndal kommune 

 2013/1696 

PS 84/17 Ny politivedtekt for Sunndal kommune  2017/1611 

PS 85/17 Kunstgress og uteområde Sande skole - Forskuttering 
av forventede spillemiddler 

 2017/1315 

  

Referatsaker 

  

RS 69/17 Avslag på søknad om tilskudd til forprosjekt - 
etablering av kvinnefengsel i Sunndal 

 2013/1848 

RS 70/17 Protokoll fra styremøte 26.06.2017 og årsmelding 
2016 for Kommunerevisjonsdistrikt 2 

 2008/2022 

RS 71/17 Rundskriv og forskrifter – Kommunale vigsler  2017/1407 

RS 72/17 Oppfølging av tilsyn med kommunale helse- og 
omsorgstjenester til personer med psykisk 
utviklingshemming i Sunndal kommune- revidert plan 
for retting av avvik 

 2008/1138 

 
  



 

PS 75/17 2. tertialrapport 2017 for Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2017 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 27.09.2017  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2017 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 27.09.2017  

Det ble gjennomført følgende presentasjon av tjenestenes tertialrapporter: 

 Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte om rådmannens tertialrapport. 
 Plansjef Anne Guri Aase orienterte om plan-, miljø- og næringstjenestens tertialrapport. 
 Byggeleder Sigbjørn Utne orienterte om eiendomstjenestens tertialrapport. 
 Kultursjef Ole Magne Ansnes orienterte om kulturtjenestens tertialrapport. 
 Teknisk sjef Eilif M. Lervik orienterte om kommunalteknisk tjeneste sin tertialrapport. 

 

Teknikk-, miljø- og kulturtjenesten sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2017 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.09.2017  

Bente Mosbakk, sjef for innvandrertjenesten, orienterte om oppsigelsen av avtalen med 
Utlendingsdirektoratet om drift av Sunndal asylsøkermottak og de konsekvensene dette får.  I 
tillegg orienterte Mosbakk om innvandrertjenestens tertialrapport for perioden. 

Videre la økonomisjef Andrea Fivelstad, assisterende rådmann Harriet Berntsen og plansjef Anne 
Guri Aase fram sine tjenesters rapporter for 2. tertial. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2017 for Sunndal kommune til etterretning. 

 



Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

I forbindelse med oppsigelsen av avtalen om drift og nedleggelsen av Sunndal asylsøkermottak, 
orienterte Bente Mosbakk, sjef for innvandrertjenesten, om avviklingen av mottaket og de 
konsekvensene dette vil få for andre tjenester og lokalt næringsliv. 

 

Videre orienterte rådmann Randi Dyrnes om status for 2. tertial 2017 og økonomisjef Andrea 
Fivelstad om status for regnskapet. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2017 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

 

 

PS 76/17 Budsjettregulering 2017 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner følgende endringer i rammer: 

Nr 

1 Barnehagetjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport 2 700 

2 Pleie og omsorgstjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport      9 600 

3 Eiendomstjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport      1 500 

4 Disposisjonsfond  Økning i bruk av disposisjonsfond            -13 800 

 

Økningen av rammene innarbeides i rådmannens budsjettforslag for 2018 og økonomiplan for 
2019 -2021. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.09.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner følgende endringer i rammer: 

Nr 

1 Barnehagetjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport 2 700 

2 Pleie og omsorgstjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport      9 600 



3 Eiendomstjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport      1 500 

4 Disposisjonsfond  Økning i bruk av disposisjonsfond            -13 800 

 

Økningen av rammene innarbeides i rådmannens budsjettforslag for 2018 og økonomiplan for 
2019 -2021. 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Rådmann Randi Dyrnes trakk siste setning i sin innstilling. 

Rådmannens reviderte innstilling ble satt opp imot innstillingen fra økonomi- og planutvalget.  
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner følgende endringer i rammer: 

Nr 

1 Barnehagetjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport 2 700 

2 Pleie og omsorgstjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport      9 600 

3 Eiendomstjenesten  Økning i ramme på bakgrunn av 2.tertialrapport      1 500 

4 Disposisjonsfond  Økning i bruk av disposisjonsfond            -13 800 

 

 

 

PS 77/17 Budsjettregulering, utgiftsdekning omsorgsleiligheter 
Borettslag 
 

Rådmannens innstilling 

 

Kommunestyret vedtar økning i rammen til Pleie- og omsorgstjenesten på kr 100 000 for 2017.   

Beløpet bevilges til utgiftsdekning for lediggang av omsorgsleiligheter i borettslag. 

De økte utgiftene dekkes ved bruk av disposisjonsfond –kr 100 000. 

 

Utgiftsdekningen for de som flytter til Helsetunet endres fra å gjelde etter 6 måneder, til å gjelde 
etter påbegynt måned + 1 måned, etter fraflytning.  

Utgiftsdekning ved dødsfall, endres fra å gjelde etter 6 måneder, endres til den 1. i måneden 
etter at leiligheten er klargjort for salg.  

Utgiftsdekningen gjøres administrativt, innenfor budsjettert ramme. Budsjettert ramme bør ikke 
overskrides. 



Kommunestyret ber om at det innarbeides årlig kr 400 000 i budsjettet for 2018 og økonomiplan 
for 2019 -2021, som finansieres ved bruk av disposisjonsfond –kr 400 000, til utgiftsdekning 
lediggang av omsorgsleiligheter i borettslag.  

Endringene gjelder fra 05.10.2017 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.09.2017  

Representanten Jørgen Singsdal ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hans mor er 
beboer i Mogrenda borettslag samt at han er styreleder for borettslaget.  Jørgen Singsdal ble 
erklært inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd, og fratrådte under behandlingen. 

 

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte om saken innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar økning i rammen til Pleie- og omsorgstjenesten på kr 100 000 for 2017.   

Beløpet bevilges til utgiftsdekning for lediggang av omsorgsleiligheter i borettslag. 

De økte utgiftene dekkes ved bruk av disposisjonsfond –kr 100 000. 

 

Utgiftsdekningen for de som flytter til Helsetunet endres fra å gjelde etter 6 måneder, til å gjelde 
etter påbegynt måned + 1 måned, etter fraflytning.  

Utgiftsdekning ved dødsfall, endres fra å gjelde etter 6 måneder, endres til den 1. i måneden 
etter at leiligheten er klargjort for salg.  

Utgiftsdekningen gjøres administrativt, innenfor budsjettert ramme. Budsjettert ramme bør ikke 
overskrides. 

Kommunestyret ber om at det innarbeides årlig kr 400 000 i budsjettet for 2018 og økonomiplan 
for 2019 -2021, som finansieres ved bruk av disposisjonsfond –kr 400 000, til utgiftsdekning 
lediggang av omsorgsleiligheter i borettslag.  

Endringene gjelder fra 05.10.2017 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Representanten Jørgen Singsdal ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at hans mor er 
beboer i Mogrenda borettslag samt at han er styreleder for borettslaget.  Han er også en av 
initiativtakerne til at saken kommer opp.  Jørgen Singsdal ble erklært inhabil, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 2. ledd, og fratrådte under behandlingen. 

 

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 



 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar økning i rammen til Pleie- og omsorgstjenesten på kr 100 000 for 2017.   

Beløpet bevilges til utgiftsdekning for lediggang av omsorgsleiligheter i borettslag. 

De økte utgiftene dekkes ved bruk av disposisjonsfond –kr 100 000. 

 

Utgiftsdekningen for de som flytter til Helsetunet endres fra å gjelde etter 6 måneder, til å gjelde 
etter påbegynt måned + 1 måned, etter fraflytning.  

Utgiftsdekning ved dødsfall, endres fra å gjelde etter 6 måneder, endres til den 1. i måneden 
etter at leiligheten er klargjort for salg.  

Utgiftsdekningen gjøres administrativt, innenfor budsjettert ramme. Budsjettert ramme bør ikke 
overskrides. 

Kommunestyret ber om at det innarbeides årlig kr 400 000 i budsjettet for 2018 og økonomiplan 
for 2019 -2021, som finansieres ved bruk av disposisjonsfond –kr 400 000, til utgiftsdekning 
lediggang av omsorgsleiligheter i borettslag.  

Endringene gjelder fra 05.10.2017. 

 

 

 

PS 78/17 Deltagelse i regionalt responssenter i regi av Kristiansund 
kommune - endelig vertskommuneavtale 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar endelig vertskommuneavtale med Kristiansund kommune  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.09.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis om saken. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar endelig vertskommuneavtale med Kristiansund kommune  

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 27.09.2017  

Oppvekst og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar endelig vertskommuneavtale med Kristiansund kommune. 



 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar endelig vertskommuneavtale med Kristiansund kommune. 

 

 

 

PS 79/17 Finansrapport 2. tertial 2017 for Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret tar gjeldsrapporten for 2. tertial 2017 til vitende. 
2. Kommunestyret ønsker at årets låneopptak, pålydende ca 42 mill (inkl. lån til Keila BRL) 

blir tatt opp som fastrentelån med 3 års bindingstid. Dersom den nominelle renten, 
inklusive margin, er over 1,90 % på opptakstidspunktet bør lånet tas opp som vanlig lån 
med flytende rente.  

3. Kommunestyret ønsker en refinansiering av 3 lån på hhv. 11, 20 og 19 mill  i KLP til et nytt 
lån, pålydende kr 50 mill i sertifikatmarkedet med 12 måneders løpetid. 

4. Kommunestyret ønsker å bruke megler for å forvalte gjeldsporteføljen på billigst mulig 
måte, fra 01.01.2018. Forventede utgifter, årlig, kr 240 000 bør innarbeides i budsjettet 
for 2018 og økonomiplanen for 2019 – 2021 som en økning av økonomiavdelingens 
ramme. De økte utgiftene dekkes ved bruk av disposisjonsfond for renteutvikling.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.09.2017  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret tar gjeldsrapporten for 2. tertial 2017 til vitende. 
2. Kommunestyret ønsker at årets låneopptak, pålydende ca 42 mill (inkl. lån til Keila BRL) 

blir tatt opp som fastrentelån med 3 års bindingstid. Dersom den nominelle renten, 
inklusive margin, er over 1,90 % på opptakstidspunktet bør lånet tas opp som vanlig lån 
med flytende rente.  

3. Kommunestyret ønsker en refinansiering av 3 lån på hhv. 11, 20 og 19 mill  i KLP til et nytt 
lån, pålydende kr 50 mill i sertifikatmarkedet med 12 måneders løpetid. 

4. Kommunestyret ønsker å bruke megler for å forvalte gjeldsporteføljen på billigst mulig 
måte, fra 01.01.2018. Forventede utgifter, årlig, kr 240 000 bør innarbeides i budsjettet 



for 2018 og økonomiplanen for 2019 – 2021 som en økning av økonomiavdelingens 
ramme. De økte utgiftene dekkes ved bruk av disposisjonsfond for renteutvikling.  

 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

- Innstillingens punkt 1, 2 og 3 ble enstemmig vedtatt. 
- Innstillingens punkt 4 ble vedtatt med 20 mot 6 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

1. Kommunestyret tar gjeldsrapporten for 2. tertial 2017 til vitende. 
2. Kommunestyret ønsker at årets låneopptak, pålydende ca 42 mill (inkl. lån til Keila BRL) 

blir tatt opp som fastrentelån med 3 års bindingstid. Dersom den nominelle renten, 
inklusive margin, er over 1,90 % på opptakstidspunktet bør lånet tas opp som vanlig lån 
med flytende rente.  

3. Kommunestyret ønsker en refinansiering av 3 lån på hhv. 11, 20 og 19 mill  i KLP til et nytt 
lån, pålydende kr 50 mill i sertifikatmarkedet med 12 måneders løpetid. 

4. Kommunestyret ønsker å bruke megler for å forvalte gjeldsporteføljen på billigst mulig 
måte, fra 01.01.2018. Forventede utgifter, årlig, kr 240 000 bør innarbeides i budsjettet 
for 2018 og økonomiplanen for 2019 – 2021 som en økning av økonomiavdelingens 
ramme. De økte utgiftene dekkes ved bruk av disposisjonsfond for renteutvikling.  

 
 

 

 

PS 80/17 Henvendelse om legevaktsamarbeid med Molde 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune vedtar å slutte seg til utredningsarbeidet om mulig interkommunalt 
legevaktsamarbeid ledet av Molde kommune.  

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 27.09.2017  

Marit Hjellmo fikk innvilget permisjon under behandling av sakene 30/17 – 32/17. 

 



Edgar Gundersen, AP satte fram slik felles forslag fra AP og SV:  Forslag om legevaktsamarbeid 
med Molde med flere legges på is.  Administrasjonen legger saken fram på nytt med interne 
løsninger for Sunndal kommune, til det beste for tryggheten for innbyggerne våre. 

Endre Seljebø, SP satte fram slik forslag:  Kommunestyret ser det som naturleg å vera med på å 
utrede legevakt i samarbeid med kommunar både i Romsdal, Nordmøre og Trøndelag.  På 
noverande tidspunkt synest det mest ønskeleg å ha eiga ordning.  Vi ber om at alle spørsmål som 
angår ei effektiv og trygg legevakt blir nøye vurdert. 

 

Votering: 

Felles forslag fra AP og SV ble satt opp mot rådmannens innstilling.  Fellesforslaget fra AP og SV 
ble vedtatt med 8 stemmer mot 2 stemmer avgitt for rådmannens innstilling. 

Felles forslag fra AP og SV ble satt opp mot forslag framsatt av Endre Seljebø.  Fellesforslaget fra 
AP og SV ble vedtatt med 8 stemmer mot 2 stemmer avgitt for Endre Seljebø sitt forslag. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer etter dette slik innstilling til kommunestyret: 

Forslag om legevaktsamarbeid med Molde med flere legges på is.  Administrasjonen legger saken 
fram på nytt med interne løsninger for Sunndal kommune, til det beste for tryggheten for 
innbyggerne våre. 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, fremmet følgende alternative forslag fra SP: 

«Kommunestyret ser det som naturleg å vera med på å utrede legevakt i samarbeid med 
kommunar både i Romsdal, Nordmøre og Trøndelag.  På noverande tidspunkt synest det mest 
ønskeleg å ha eiga ordning.  Vi ber om at alle spørsmål som angår ei effektiv og trygg legevakt 
blir nøye vurdert.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget ble satt opp imot det alternative forslaget fra SP.  
Det alternative forslaget ble vedtatt med 14 mot 12 stemmer avgitt for innstillingen. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Kommunestyret ser det som naturleg å vera med på å utrede legevakt i samarbeid med 
kommunar både i Romsdal, Nordmøre og Trøndelag.  På noverande tidspunkt synest det mest 
ønskeleg å ha eiga ordning.  Vi ber om at alle spørsmål som angår ei effektiv og trygg legevakt 
blir nøye vurdert. 

 



 

PS 81/17 Brannsamarbeid 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å slutte seg til utredningsarbeidet om brannsamarbeid med 
kommunene i Romsdal, i tillegg til det arbeidet som pågår på Nordmøre. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 27.09.2017  

Teknisk sjef Eilif M. Lervik orienterte innledningsvis. 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar å slutte seg til utredningsarbeidet om brannsamarbeid med 
kommunene i Romsdal, i tillegg til det arbeidet som pågår på Nordmøre. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Teknikk-, miljø- og kulturutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar å slutte seg til utredningsarbeidet om brannsamarbeid med 
kommunene i Romsdal, i tillegg til det arbeidet som pågår på Nordmøre. 

 

 

 

PS 82/17 Evaluering av ny skolestruktur 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner «Evalueringsrapport – ny skolestruktur Sunndal kommune 2012 – 
2015». 

Evalueringsrapporten legges til grunn i forbedringsarbeid i grunnskoletjenesten og i arbeid med 
årsplan og budsjett de kommende år.   

Rapporten inngår i grunnlaget for Sunndalsskolens pågående utviklingsarbeid «Den gode 
oppveksteier 2040»  

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 27.09.2017  

Marit Hjellmo fikk innvilget permisjon under behandling av sakene 30/17 – 32/17. 

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 



 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner «Evalueringsrapport – ny skolestruktur Sunndal kommune 2012 – 
2015». 

Evalueringsrapporten legges til grunn i forbedringsarbeid i grunnskoletjenesten og i arbeid med 
årsplan og budsjett de kommende år.   

Rapporten inngår i grunnlaget for Sunndalsskolens pågående utviklingsarbeid «Den gode 
oppveksteier 2040» 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner «Evalueringsrapport – ny skolestruktur Sunndal kommune 2012 – 
2015». 

Evalueringsrapporten legges til grunn i forbedringsarbeid i grunnskoletjenesten og i arbeid med 
årsplan og budsjett de kommende år.   

Rapporten inngår i grunnlaget for Sunndalsskolens pågående utviklingsarbeid «Den gode 
oppveksteier 2040» 

 

 

 

PS 83/17 Handlingsplan mot vold i nære relasjoner 2017 -2020 
Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar «Handlingsplan mot vold i nære relasjoner Sunndal kommune 
2017 – 2020».  

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 27.09.2017 

Oppvekst og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 



Sunndal kommunestyre vedtar «Handlingsplan mot vold i nære relasjoner Sunndal kommune 
2017 – 2020». 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar «Handlingsplan mot vold i nære relasjoner Sunndal kommune 
2017 – 2020». 

 

 

 

PS 84/17 Ny politivedtekt for Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner ny revidert politivedtekt for Sunndal kommune.  Vedtekten legges 
ut til offentlig tilsyn med høringsfrist 31.10.2017. 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner ny revidert politivedtekt for Sunndal kommune.  Vedtekten legges 
ut til offentlig tilsyn med høringsfrist 31.10.2017. 

 

 

 

PS 85/17 Kunstgress og uteområde Sande skole - Forskuttering av 
forventede spillemiddler 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å øke forskutterte forventede tippemidler fra 300 000 kr til 900 
000 kroner. Dette er 600 000 kr mere enn avsatt i k-sak 80/16. 600 000 kr finansieres med 
låneopptak. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.09.2017  



Eiendomssjef Jan Erik Holthe orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar å øke forskutterte forventede tippemidler fra 300 000 kr til 900 
000 kroner. Dette er 600 000 kr mere enn avsatt i k-sak 80/16. 600 000 kr finansieres med 
låneopptak. 

 

Behandling i Kommunestyret - 04.10.2017  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble vedtatt med 22 mot 1 stemme. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar å øke forskutterte forventede tippemidler fra 300 000 kr til 900 
000 kroner. Dette er 600 000 kr mere enn avsatt i k-sak 80/16. 600 000 kr finansieres med 
låneopptak. 

 

 


